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Abstract (en)
The arrangement has two tools (1) comprising respective cylindrical tool bodies (2). The tool bodies comprise a transit (3) for receiving a cylindrical
arbor (5). The transit is arranged concentric to a rotational axis (7) around which one tool rotates opposite to another tool. A claw (12) is formed
adjacent to the transit at an end surface (9), for clamping an end of a helical compression spring. The claw comprises a projection in a rotational
direction. The arbor partially exhibits a constant cross-section. The spring is fitted on an outer surface of the arbor with small clearance. Independent
claims are also included for the following: (1) a system for fastening a helical compression spring to a helical plate spring (2) a method for fastening a
helical compression spring to a helical plate spring.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Werkzeug (1) zum Verschrauben von Schraubentellerfedern mit einem Werkzeugkörper (2), der einen Durchgang (3)
zum Aufhängen eines Dorns (5) aufweist, auf dem eine Schraubentellerfeder (29, 30) anordbar ist. Der Durchgang (3) ist konzentrisch zu einer
Drehachse (7) angeordnet, um welche das Werkzeug (1) beim Verschrauben der Schraubentellerfedern (29, 30) in eine vorbestimmte Drehrichtung
(8) zu drehen ist. Der Werkzeugkörper (2) weist eine zu Drehachse (7) etwas senkrecht angeordnete Stirnfläche (9) auf, wobei benachbart zum
Durchgang (3) an der Stirnfläche eine Kralle(12) zum Fixieren eines Endes einer Schraubendruckfeder (29, 30) ausgebildet ist. Die Kralle (12)
erstreckt sich etwa in radialer Richtung und weist einen in Drehrichtung (8) vorstehenden Vorsprung auf.
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